

Stecco Natura 全年購物禮遇

條款及細則:

- 1) 此禮遇只適用於 3SUPREME 客戶。
- 2) 此禮遇由即日起至 2026 年 6 月 30 日止。
- 3) 客戶於結賬時須出示 3SUPREME App 內有效的 e-ID,方可享用此禮遇。
- 4) 此禮遇不可與其他購物優惠、會員優惠及積分計劃同時使用。
- 5) 此禮遇不可兌換現金或作現金找續。
- 6) 此禮遇只適用於 Stecco Natura 香港、澳門及內地分店(合作夥伴商戶除外)。
- 7) 圖片只供參考。
- 8) Stecco Natura 保留修改條款及細則的權利,而不作事前通知。
- 9) 如有爭議, Stecco Natura 保留最終決定權。

Year-round shopping privilege at Stecco Natura

Terms & conditions:

- 1) This privilege is applicable to 3SUPREME customers only.
- 2) This privilege is available from now until 30 June 2026.
- 3) To enjoy this privilege, customers must present their valid 3SUPREME e-ID on their 3SUPREME App at the cashier.
- 4) This privilege cannot be used in conjunction with other promotions, membership offers and club point offers.
- 5) This privilege cannot be exchanged or redeemed for cash.
- 6) This privilege is applicable at Stecco Natura stores in Hong Kong, Macau and mainland (except partner merchants).
- 7) Photos for reference only.
- 8) Stecco Natura reserves the right to amend the terms and conditions without prior notice.
- 9) In case of any dispute, Stecco Natura's decision shall be final.